

網路獨家新聞

Web Exclusive News



Wilkinson 被選為 2007-08 年度國際扶輪社長

Wilkinson is choice for president

2005 年 12 月 6 日 RI 發佈

6 December 2005

加拿大安大略湖特頓扶輪社的 Wilfrid J Wilkinson 於 12 月 5 日被國際扶輪總部開會之國際扶輪提名委員會推選為 2007-08 年度國際扶輪社長。如果至 2006 年 1 月 1 日當天仍無挑戰候選人，他將成為正式的提名人。

Wilfrid J. Wilkinson, of the Rotary Club of Trenton, Ontario, Canada, is the selection of the Nominating Committee for President of Rotary International in 2007-08 that convened at RI World Headquarters on 5 December. He will become the president-nominee on 1 January 2006 if there are no challenging candidates.



Wilkinson 是一位 Wilkinson & Company 會計師的創辦合夥人。自從在 2001 年退休以來，他擔任加拿大 Quinte 芭蕾舞學校的執行主任以及加拿大法庭會計師全國協會的協調人。

Wilkinson was a founding partner of Wilkinson & Company, Chartered Accountants. Since retiring in 2001, he has served as executive director of the Quinte Ballet School of Canada and Canadian coordinator for the National Association of Forensic Accountants.

從 1962 年起他成為一位扶輪社員，Wilkinson 目前是小兒麻痺等疾病國家顧問以及無特定任務小兒麻痺等疾病夥伴行動小組委員會委員，他於國際扶輪擔任過地區總監、國際講習會分組討論領導人、諮詢小組委員、委員會委員和主委、行動小組委員會委員、基金會保管委員、理事以及副社長。前不久，他是 2005 年芝加哥國際年會委員會的主委和阿富汗難民救濟計劃的主委。

A Rotarian since 1962, Wilkinson is currently a PolioPlus National Advocacy Adviser and a member at large of the PolioPlus Partners Task Force. Previously, he has served RI as district governor, International Assembly group discussion leader, consultative group member, committee member and chair, task force member, Foundation trustee, director, and vice president. Most recently, he was chair of the 2005 Chicago Convention Committee and vice chair of RI's Afghan refugee relief project.

提名委員會各委員是：主委美國 Abraham Gordon, USA (chair)；秘書美國 Edgar C. Hatcher Jr., USA (secretary)；荷蘭 Gustaaf A. Annokkee, The Netherlands；美國 Jacques Berthet, France；John T. Blount, USA；美國 Anthony L. Brockington, USA；韓國 Hee-Byung Chae, Korea；巴拿馬 Gustavo A. De Obaldia, Panama；美國 Edgar D. Gifford, USA；巴西 Gerson Gonçalves, Brazil；菲律賓 Rafael G. Hechanova, Philippines；日本 Shizuo Imai, Japan；日本 Masahiro "Masa" Kuroda, Japan；芬蘭 Jorma Lampén, Finland；威爾斯 David D. Morgan, Wales；美國 Carl S. Rosenbaum, USA；及印度 O.P. Vaish, India.

The nominating committee members are Abraham Gordon, USA (chair); Edgar C. Hatcher Jr., USA (secretary); Gustaaf A. Annokkee, The Netherlands; Jacques Berthet, France; John T. Blount, USA; Anthony L. Brockington, USA; Hee-Byung Chae, Korea; Gustavo A. De Obaldia, Panama; Edgar D. Gifford, USA; Gerson Gonçalves, Brazil; Rafael G. Hechanova, Philippines; Shizuo Imai, Japan; Masahiro "Masa" Kuroda, Japan; Jorma Lampén, Finland; David D. Morgan, Wales; Carl S. Rosenbaum, USA; and O.P. Vaish, India.